
Riel, 7 februari 2019 

College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Goirle 

Postbus 17 

5050 AA Goirle 

 

Geacht College, 

 

Dinsdagavond, 5 februari 2019, waren wij als belanghebbenden aanwezig bij de commissie 

van bezwaar in het gemeentehuis van Goirle. 

Het bezwaar, dat aan de orde was, was ingediend door de XXX  tegen uw besluit om niet 

handhavend op te treden tegen mijn vee. 

Het is jammer te moeten constateren, dat er geen mogelijkheid werd geboden om maar een 

begin te maken met een echt duurzame oplossing in dit al jaren slepende conflict. 

 

Op 14 december 2017 heeft de rechtbank een voorlopige voorziening getroffen en uitspraak 

gedaan in beroep. Bij besluit van 8 mei 2018 heeft het college een nieuw besluit op bezwaar 

genomen. Hiertegen is geen beroep ingesteld. 

Wij hebben conform de besluiten vele aanpassingen gedaan. Wij hebben daarbij rekening 

gehouden met de belangen van de buren, zelfs meer dan nodig was. 

We dachten dat de problemen nu voorbij waren. 

 

Bij brief van 12 juli 2018 heeft de XXX wederom een handhavingverzoek bij de gemeente 

Goirle ingediend. Bij besluit van 25 september 2018 is het verzoek om handhavend op te 

treden afgewezen. Hiertegen is door de XXX bezwaar ingediend. 

 

Tijdens de zitting van afgelopen dinsdag bleek duidelijk, dat de XXX voornemens is om 

verder te blijven klagen en handhavingverzoeken  en bezwaren in te dienen bij de gemeente 

Goirle. 

Toen XXXX zei, dat de XXX de lasten van 10 koeien heeft te dulden, kwam er meteen een 

reactie van : “dat is maar de vraag”. Er zal weer op gereageerd worden, want de XXX wil 

terug naar 0 stuks vee, geen voederruif, geen mest, etc. 

 

Wij waren van plan om een voorstel in te brengen en zo een begin te maken voor een echte 

oplossing. De drie aanwezige leden/rechters van de commissie en de twee aanwezige juristen 

wilden enkel het juridische punt behandelen. Dit is begrijpelijk, maar het brengt een echte 

oplossing of een stap in die richting niet dichterbij. Dit dossier blijft zorgen voor veel ellende, 

stress en frustraties voor beide families. Voor de gemeente Goirle blijft het veel arbeid en geld 

kosten. 

 

U krijgt binnenkort het advies van de commissie van bezwaar ter beoordeling voorgelegd. Wij 

vragen u om verder te kijken dan de  juridische kant. 

Wij zijn ook inwoners van de gemeente Goirle en hebben recht op een faire behandeling. 

  

We hebben op papier gezet hoe wij denken te kunnen komen tot een duurzame oplossing. 

Zie bijlage. 



Wij vragen u nogmaals om niet meteen over te gaan tot handhaving en opleggen van 

dwangsommen, maar een serieuze poging te doen om tot een voor alle partijen aanvaardbare 

oplossing te komen. 

Als alle partijen echt willen en ook bereid zijn om water bij de wijn te doen, moet dit toch 

lukken. 

Uw rol kan van doorslaggevend belang zijn. 

 

Wij zijn uiteraard bereid om een verdere toelichting te geven als daar behoefte aan is. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 


